
Referat FAU-møte 25. nov. 2024 

Oppmøte: 1A, 1C ,2A, 2B, 3A, 3B, 3C, 4A, 4C, 5C, 6B, 6C, 7A, 7B, 7C (Mangler: 1B,2C, 4B, 5A, 6A) 

 

1. Godkjenning av innkalling - Godkjent 

2. Valg av sekretær - Eivind Sandøy-Seiness 4A 

3. Rektor informerer, og blir med pa  status arbeidsgrupper.  

• Skolen har tre uker i høst hatt Oslo som felles tema pa  alle trinn. Dette var vellykkede uker, 

men ved neste temaperiode er ma let at trinnene skal samarbeide enda mer pa  kryss og 

tvers. 

• Resultatene pa  nasjonale prøver er kommet. Rektor kan informere grundigere om disse 

dersom FAU ønsker det. Ogsa  i a r har skolen gode resultater i ba de lesing, regning og 

engelsk. Det jobbes systematisk med resultatene og videre oppfølging av trinnet og 

enkeltelever.  Rektorminner om at skole og elevers kompetanse handler om mye mer enn det 

disse prøvene ma ler. Det er blant annet viktig a  huske pa  at barndommens egenverdi er 

viktig i seg selv. 

• Rektor startet opp i jobben i august og er imponert over hvor veldrevet Berg skole. Skolen 

har blant annet hatt god økonomistyring i lang tid, noe som gir et stort handlingsrom i 

skolehverdagen.  

 

4. Status driftsstyret og SMU: Se «Trivsel» nedenfor 

5. Erfaringer fra Skolegruppe-møter - Se «Skjerm» nedenfor 

6. Status arbeidsgruppene: 

a. Disco-fest 

Status: Disponerer 20.000,- Planlegger en fest onsdag i september fra 18-20. Kan Berg skoles venner 

investere i et lydanlegg? Foresla r at vennegruppene samles pa  forha nd og spiser middag, og bare 

servering av drikke pa  festen. Fordele oppgaver klassevis 5, 6 og 7. klasse. Involvere elevene? 

Kanskje alle ikke vil danse, i tillegg aktiviteter, leker, ballonger, limbo, stolleken? 

b. Trafikk/skolepatrulje 

Status: Skolepatrulje kan bli utfordrende, siden det er sa  mange omra der.  Jobber med barn fra Ta sen 

som har fa tt ny gangvei, men ma  krysse NL vei uten overgangsfelt. Hjertesone: Kan søke om tiltak, 

ber om innspill. Skilting av hente- og leveringssoner?  

c. Skjerm 

Status: Har hatt møte med Ta sen og Ulleva l: Golia skole har et opplegg ang skjermbruk som kan 

adopteres og tilpasses her. Det jobbes videre med saken.   

d. Berg skoles venner 



Status: Ønsker a  formidle hva de driver med, bli en mere synlig aktør.  Hva vi kan gjøre for skolen og 

elevene. Foreldre kan donere penger, fa r inn penger via salg av popcorn 17. mai etc. Kan søke penger 

fra stiftelser etc.  

e. Trivsel = SMU 

Status: Om det begynner en ny elev, kan foreldrene fa  en telefon og informasjon om hvordan vi gjør 

det her, vennegrupper etc. Elevene trenger a  bli sett pa  ekte av de voksne pa  skolen. Invitere 

elevra det pa  FAU møter 

f. 17. mai 

Status: Oppstart planlegging etter nytta r. 5 klasse FAU representanter har fa tt informasjon fra 

fjora rets 5.klasse FAU representanter 

7. Innkomne innspill og forslag: 

a. Felles halloween-feiring pa  trinnene istedenfor klassevis 

Konklusjon: Nei. Vi anbefaler klassevis. Trygt og godt med vennegrupper, og alle vennegruppene ma  

ha voksne som følger rundt.  

b. Fotball i friminuttene; utfordringer med na værende ordning, behov for 

kommunikasjon og regler, forslag til foreldredrevet initiativ 

Konklusjon: FAU har forsta else for innspillet, og tar dette videre med rektor, men det er veldig 

mange motstridene interesser, og skolen har begrenset med plass. Men dette utredes, muligens 

neste a r pga begrenset kapasitet i a r. Vi sjekker ogsa  med elevra det. 

 

Neste møte: 13. jan 

 

 


